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Protokoll fört vid årsmöte på Västra vägen oc 

april 2023 i Borådslokalen på Västra vägen 7 D 

Närvarande: 15 hyresgästeer samt från Signalisten marknadsansvarig Agnes 

och förvaltaren Camilla 

Ordföranden Annelie Ljungdahl hälsade de närvarande välkomna och 

förklarade årsmötet öppnat. 

Årsmötet fastställde att kallelse genom anslag i portarna gått ut i rätt tid. 

Agnes och Camilla informerade: 

- cykelrensning har gjorts på Västra vägen och ska nu göras på Regnstigen. 

- brandgasfläkt har installerats på Västra vägen 

- Aptus har lämnat offert på lås till förrådsdörrarna och de kan troligtvis 

installeras till hösten. | 

- skyddsrummen har setts över. Vi har 8 skyddsrum på Västra vägen, 2 i var 

port och ett på Regnstigen. Garaget uppfyller inte skyddsrumsstatus. 

- ett samarbete har inletts med Orimlig hyra för bla dem som hyr i andra hand 

och är inneboende. Om man betalet för hög hyra hjälper Orimlig hyra till att 

driva mål i hyresnämnden. 

- samarbete finns med Polisen. På Polisens hemsida finns en knappp ”jag har 

sett-jag har hört” dit man kan anmäla oroligheter 

- Rapid störning och bevakningsjour ronderar i området varje natt. 

- Man kan ge tillstånd till annan i familjen att få logga in på hemsidan. 

- Ett utegym planeras på baksidan av Västra vägen 5-7 

- Varje hyresgäst har rätt till 10 tvättpass i månaden



Synpunkter från medlemmar i Borådet: 

- Våningsplanen i husen/hissarna borde göras om nu när det är lägenheter på 
K-planen. Det är förvillande när det finns tex bade K1, K2, K3 och 1, 2, 3 och 
manga gar fel. 

- Det borde finnas uppgift på varje plan vart man ska ringa om hissen står. 

- En digitalbokning av släpvagnen önskas. 

» Digital bokning av Borådslokalen önskas med bekräftelse att bokningen 
noterats. Agnes uppgav stt Signalisten inte har några planer på att införa digital 
bokning av Borådslokalen. Annelie uppgav att borådsstyrelsen ska fundera på 
det. 

Annelie Ljungdal informerade 

- det har bara varit en aktivitet under året och det var sillmiddag i juni 2022. 
Hon har föreslagit att vi ska ha sillmiddag och grillkväll och fått aktiviteterna 
godkända av Signalisten. 

- Ulla-Britt Blom som varit kassör har avgått under året och ersatts av Ingvar 
Nyquist. Alla styrelsemedlemmar vill kvarstå. 

-Annelie har lämnat in redovisningen av medel till Signalisten. 

-Borådet har möte med Signalisten ett par gånger per år. 

Mötet beslutade att välja om samtliga i styrelsen, Annelie Ljungdahl, José 
Calvo, Torbjörn Öhman, Ingrid Forsberg, Anncherie Ljungdahl, Ingegerd 
Östman, Kerstin Warghagen, Kerstin Elf, Eva Marie Olsson och Ingvar Nyquist. 
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